



No. 2

FOR IMMEDIATE RELEASE
THURSDAY, JANUARY 7, 1965.

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced today that the Canadian Government and the Government of the Malagasy Republic have agreed to the establishment of diplomatic relations between the two countries.

.....

POUR PUBLICATION IMMEDIATE
LE JEUDI 7 JANVIER 1965.

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annonce que le Gouvernement canadien et le Gouvernement de la République malgache ont décidé d'établir des relations diplomatiques entre les deux pays.